
Kvinnoklinikens svar genom vc Marianne Gertzell

Frågor att ta upp vid samtal rörande ev behov av ett hospice.

1. Hur ser ni på behovet av ett h ospi ce i Blekinge?
Behov för enstaka patienter. Välfungerande palliativa team i kombination med tillgång till palliativa
vårdplatser samt ASIH under utveckling. Detta har gjort att behovet nu är mindre än vid tidigare
utredning

Om ni anser att det finns ett behov:

2. Är det fråga om ett eller fler hospi ce i länet?

3. Hur många platser bedömer ni att det behövs?

4. Var skulle hospi ce etableras i Blekinge?

a. Varför just där?
Svar på ovanstående frågor Kvinnoklinikens behov av plats för ca 2 patienter per år

För vilka patienter skulle hospi ce vara ett alternativ?

b. Speciella patientgrupper?

c. Särskild ålder?
För ensamstående patienter som trots insatser från kommunen kommer att vara ensamma större delen
av dygnet.

5. Finns det några hospi ce i Sverige som ni ser skulle kunna vara en modell för ett i
Blekinge?

a. Vad innehåller detta hospi ce som gör att det kan vara en modell för Blekinge?

6. Är det något särskilt ni vill framföra som inte framgår av ovanstående svar?

Vår rekommend ation är att efterhöra det palliativa teamens åsikter då det förmodligen är de som har
bäst klinikövergripande överblick av Blekinges behov.


